
Protokół Nr LXXIX

z sesji Rady Miejskiej w Staszowie, która odbyła się w dniu 29 listopada 2022 roku w sali konfe-

rencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.

W sesji wzięło udział 19 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pani Anna Karasińska, Pan Henryk Bryła.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów;

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów;

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów;

Sołtysi, zaproszeni goście.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił propono-

wany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 18 listopada 2022 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2022 – 2037 – 
projekt nr 609/22,

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2022 rok – projekt nr 610/22,

c)  powierzenia  spółce  SIM  SMS  spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  z  siedzibą
w  Jędrzejowie  obowiązkowych  zadań  własnych  Gminy  w  realizacji  świadczenia  usługi
w ogólnym interesie gospodarczym, celem budowy mieszkań w ramach sektora budownictwa 
społecznego i ich późniejszego wynajmu – projekt nr 619/22,

d) obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na 
obszarze Gminy Staszów – projekt nr 611/22,

e) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości – projekt nr 612/22,
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f)  określenia  stawki  za  1 km  przebiegu  pojazdu,  uwzględnianej  przy  obliczaniu  zwrotu
rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców – projekt nr 621/22,

g)  utworzenia ośrodka wsparcia Klub Seniora + w Staszowie – projekt nr 616/22,

h) zmiany Uchwały nr LVII/569/14 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 14 listopada 2014 r.
w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Staszowie – projekt nr 617/22,

i) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia Klub 
Senior + w Staszowie – projekt nr 618/22,

j) wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż nieruchomości – projekt nr 620/22,

k)  ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność gminy Staszów 
– projekt nr 622/22, 

l) przekazania wniosku według właściwości – projekt nr 613/22,

m) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Staszów – projekt nr 614/22,

n) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Staszów – projekt nr 615/22.

5. Wolne wnioski, w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 02.11.2022 r. do 
25.11.2022 r.

6. Zamknięcie sesji.

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć wniósł o wycofanie z porządku obrad projektu

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości – projekt nr 612/22,

Innych uwag, wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  Ireneusz  Kwiecjasz  poddał  pod  głosowanie

porządek  obrad  z  uwzględnieniem  powyższej  uwag.  Rada  Miejska  jednomyślnie  zatwierdziła

porządek obrad (obecnych było 17 radnych).

Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 18 listopada 2022 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2022 – 2037 – 
projekt nr 609/22,

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2022 rok – projekt nr 610/22,

c)  powierzenia  spółce  SIM  SMS  spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  z  siedzibą
w  Jędrzejowie  obowiązkowych  zadań  własnych  Gminy  w  realizacji  świadczenia  usługi
w ogólnym interesie gospodarczym, celem budowy mieszkań w ramach sektora budownictwa 
społecznego i ich późniejszego wynajmu – projekt nr 619/22,
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d) obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na 
obszarze Gminy Staszów – projekt nr 611/22,

e) określenia  stawki  za  1 km  przebiegu  pojazdu,  uwzględnianej  przy  obliczaniu  zwrotu
rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców – projekt nr 621/22,

f) utworzenia ośrodka wsparcia Klub Seniora + w Staszowie – projekt nr 616/22,

g)  zmiany Uchwały nr LVII/569/14 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 14 listopada 2014 r.
w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Staszowie – projekt nr 617/22,

h) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia Klub 
Senior + w Staszowie – projekt nr 618/22,

i) wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż nieruchomości – projekt nr 620/22,

j) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność gminy Staszów 
– projekt nr 622/22, 

k) przekazania wniosku według właściwości – projekt nr 613/22,

l) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Staszów – projekt nr 614/22,

m) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Staszów – projekt nr 615/22.

5. Wolne wnioski, w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 02.11.2022 r. do 
25.11.2022 r.

6. Zamknięcie sesji.

Ad. 3

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji z dnia 18 listopada 2022 r. i przyjęli go jednomyślnie

(obecnych było 18 radnych). 

  Ad. 4 a

Pani  Henryka  Skowron –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy Staszów przedstawiła  projekt  uchwały

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2022 – 2037

– projekt nr 609/22.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie projekt

uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXIX/618/2022

(w załączeniu do protokołu).
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  Ad. 4 b

Pani  Henryka  Skowron –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy Staszów przedstawiła  projekt  uchwały

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2022 rok – projekt nr

610/22.

Radny  Tomasz  Otrębski wniósł  o  udzielenie  informacji  w  zakresie  zmniejszenia  wydatków

w dziale 600 „transport i łączność” w związku ze zmniejszeniem wydatków na zadania inwestycje

dot.  przebudowy  ulicy  Słowackiego,  budowy  ulicy  Polnej,  rozbudowy  i  przebudowy  ulicy

Słonecznej, przebudowy ulicy KEN (odcinek 400 m.) oraz zmniejszenia wydatków w dziale 900

„gospodarka  komunalna  i  ochrona  środowiska”  na  zadaniu  związanym z  Rewitalizacją  Rynku

i Starego Miasta w Staszowie. Ponadto podziękował władzom  miasta za zrealizowaną inwestycję

w zakresie uruchomienia nowego oświetlenia ledowego przy ulicy KEN w Staszowie.  

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć odnosząc się do zapytania radnego Tomasza

Otrębskiego  poinformował,  iż  większość  z  wymienionych  zadań  inwestycyjnych  nie  została

rozpoczęta  w  obecnym  roku,  z  uwagi  na  brak  możliwości  pozyskania  dofinansowania  na  ich

realizację.  Nadmienił,  iż  po  uzyskaniu  dofinansowania  zadania  będą  realizowane  w  latach

kolejnych. 

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie projekt

uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 15 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXIX/619/2022

(w załączeniu do protokołu).

 Ad. 4 c

Pani  Agnieszka  Gilbert  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji

i  Rolnictwa zapoznała  z  projektem uchwały  w sprawie   powierzenia  spółce  SIM SMS spółka

z  ograniczoną  odpowiedzialnością  z  siedzibą  w  Jędrzejowie  obowiązkowych  zadań  własnych

Gminy  w  realizacji  świadczenia  usługi  w  ogólnym  interesie  gospodarczym,  celem  budowy

mieszkań w ramach sektora budownictwa społecznego i ich późniejszego wynajmu – projekt nr

619/22.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXIX/620/2022

 (w załączeniu do protokołu).
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Ad. 4 d

Pani Anna Kwasek – Z-ca Kierownika Wydziału Finansowego zapoznała z projektem uchwały

w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na

obszarze Gminy Staszów – projekt nr 611/22.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXIX/621/2022

 (w załączeniu do protokołu).

 Ad. 4 e

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów  przedstawiła projekt uchwały

w sprawie określenia  stawki za 1 km przebiegu pojazdu,  uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców – projekt nr 621/22,

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXIX/622/2022

 (w załączeniu do protokołu).

 Ad. 4 f

Pani  Sylwia  Dyl  -  Kierownik  Wydziału  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  zapoznała

z projektem uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia Klub Seniora + w Staszowie – projekt

nr 616/22.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXIX/623/2022

 (w załączeniu do protokołu).

 Ad. 4 g

Pani Sylwia Dyl  przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LVII/569/14 Rady

Miejskiej w Staszowie z dnia 14 listopada 2014 r. w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy

Społecznej w Staszowie – projekt nr 617/22.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła
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Uchwałę Nr LXXIX/624/2022

 (w załączeniu do protokołu).

 Ad. 4 h

Pani  Sylwia  Dyl  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad

ponoszenia odpłatności  za pobyt  w ośrodku wsparcia  Klub Senior  + w Staszowie – projekt  nr

618/22 (omyłka pisarska w paragrafach).

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXIX/625/2022

(w załączeniu do protokołu).

 Ad. 4 i

Pani  Agnieszka  Gilbert  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji

i  Rolnictwa zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  bezprzetargową

sprzedaż nieruchomości – projekt nr 620/22. 

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXIX/626/2022

(w załączeniu do protokołu).

 Ad. 4 j

Pani  Agnieszka  Gilbert  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie   ustanowienia  służebności

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność gminy Staszów – projekt nr 622/22.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXIX/627/2022

(w załączeniu do protokołu).

 Ad. 4 k

Pan Sławomir Mikula  – Sekretarz  Miasta i  Gminy Staszów  zapoznał  z  projektem uchwały

w sprawie przekazania wniosku według właściwości – projekt nr 613/22.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła
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Uchwałę Nr LXXIX/628/2022

(w załączeniu do protokołu).

 Ad. 4 l

Pan Sławomir Mikula  – Sekretarz  Miasta i  Gminy Staszów  zapoznał  z  projektem uchwały

w sprawie  rozpatrzenia skargi  na działalność Burmistrza Miasta  i  Gminy Staszów – projekt  nr

614/22.

Radny Mariusz Łazarz poinformował, iż w pracach Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która wy-

pracowywała  stanowisko  Radzie  Miejskiej  w  niniejszej  sprawie,  uczestniczył  radny  Tomasz

Otrębski, który zarządza Wspólnotą Mieszkaniową, której skarga dotyczy. Po analizie problema-

tycznych  kwestii  zostało  zorganizowane  zebranie  Wspólnoty  Mieszkaniowej  i  wypracowano

rozwiązania  problematycznych  spraw.  Dodał,  iż  ma  nadzieję,  że  część  kwestii  zostanie

rozwiązanych w najbliższym czasie.

Radny Tomasz Otrębski potwierdził słowa radnego Mariusza Łazarza w niniejszej sprawie.

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXIX/629/2022

(w załączeniu do protokołu).

 Ad. 4 m

Pan Sławomir Mikula  – Sekretarz  Miasta i  Gminy Staszów  zapoznał  z  projektem uchwały

.w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i  Gminy Staszów – projekt nr

615/22.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXIX/630/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

W wolnych wnioskach radny Tomasz Otrębski zapytał, czy w obecnym roku zostanie rozpoczęta

realizacja zadania dotyczącego budowy kortów tenisowych przy PSP nr 3 w Staszowie. Następnie

radny  wniósł  o  udzielenie  informacji  w  zakresie  rozpoczętej  przez  gminę  Staszów dystrybucji

węgla dla gospodarstw domowych oraz możliwej lokalizacji schronów na terenie miasta i gminy

Staszów,  w  związku  z  działaniami  wojennymi  prowadzonymi  na  Ukrainie.  Zapytał  również
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o zamierzenia względem budowy 220 boksów garażowych na terenie Os. Wschód w Staszowie

i  realizacji  zadania  dotyczącego  budowy  miasteczka  ruchu  drogowego  na  terenie  PSP  nr  3

w Staszowie.

Radny Hubert Gawłowicz  w imieniu krwiodawców podziękował władzom gminy za wsparcie

i zaangażowanie we wczorajszą akcję krwiodawstwa, jaka miała miejsce w budynku Urzędu na

pomoc  7  –  letniej  Alicji  ze  Staszowa,  zmagającej  się  z  ciężką  chorobą  oraz  za  całoroczną

współpracę  i  użyczenie  obiektu  Urzędu  dla  punktu  poboru  krwi.  Następnie  podziękował  za

uruchomienie oświetlenia ulicznego przy ul. KEN w Staszowie i zapytał, czy w najbliższym czasie

uda się  wyremontować schody przy  tej  ulicy,  z  uwagi  na  zbliżające  się   w okresie  zimowym

utrudnienia  przechodu  zwłaszcza  osób  starszych  i  możliwych  późniejszych  problemów  z  tym

związanych. Ponadto radny wniósł o informację w zakresie prac modernizacyjnych związanych

z budową przejść dla pieszych na ul. Mickiewicza w Staszowie oraz ograniczenia zużycia energii

elektrycznej w gminie o 10 %. 

Radny  Zdzisław  Brzyszcz  w  imieniu  mieszkańców  ulicy  Niskiej  w  Staszowie  przedłożył

interpelację w zakresie zamontowania progu ograniczającego prędkość pojazdów mechanicznych

na przedmiotowej ulicy. Dodał, iż na przedmiotowej ulicy nie ma chodników, a jezdnia jest bardzo

blisko budynków, co zagraża niebezpieczeństwem mieszkańcom ulicy Niskiej.   Ponadto zgłosił

interpelację  w  zakresie  podjęcia  czynności  związanych  z  remontem  chodnika  od  PSP  nr  3

w Staszowie w kierunku furtki wejściowej do ul. Kołłątaja i ul. KEN. Dodał, iż chodnik ten jest

w złym stanie technicznym i stwarza zagrożenie dla osób go użytkujących. 

Radny  Bonifacy  Wojciechowski poinformował,  iż  do  dnia  dzisiejszego  nie  uzyskał

wnioskowanych informacji  w zakresie  wyników przeprowadzonego audytu w Przedsiębiorstwie

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Staszowie.

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć odniósł się do zapytania radnego Bonifacego

Wojciechowskiego i  poinformował,  iż  w ustawowym terminie wnioskowane informacje  zostały

przekazane Przewodniczącemu Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa

-  Mirosławowi  Bernysiowi,  z  uwagi  na  to,  iż  to  przedmiotowa  komisja  wnioskowała  w  tym

zakresie.  W kwestii  zapytania radnego Tomasza Otrębskiego dotyczącego rozpoczęcia  realizacji

zadania  budowy kortów tenisowych przy PSP nr 3 w Staszowie poinformował, iż 23.11.2022 roku

została  podpisana  umowa  z  wykonawcą  zadania  i  przekazany  plac  budowy.  Zakończenie  prac

przewidywane jest na 14 kwietnia 2023 roku. Wykonanie całości przedmiotu umowy wyceniono na

ponad 737 tys. zł. Zadanie otrzymało dofinansowanie z Ministerstwa Sportu i Turystyki w kwocie

323 600,00 zł. Zakres prac obejmie budowę kortu tenisowego o nawierzchni ze sztucznej trawy,
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w tym rozebranie  istniejącego boiska  i  wykonanie  podbudowy i  położenie  nowej  nawierzchni.

W ramach prac zostaną także zamontowane piłkochwyty, obrzeża wraz z chodnikiem, wykonane

zostanie  odwodnienie i  instalacja elektryczna.  Zostanie także zakupione niezbędne wyposażenie

oraz wykonane będą inne prace gwarantujące prawidłowe zrealizowanie przedmiotu umowy. 

W zakresie  dystrybucji  węgla  dla  gospodarstw domowych Burmistrz  poinformował,  iż  obecnie

przygotowane są zapytania ofertowe do operatorów na naszym terenie w zakresie dystrybucji wę-

gla. Przewidywane ilości możliwe do zakupienia przez gospodarstwo domowe w ramach zakupu

preferencyjnego  to  1,5  tony  w  okresie  do  31  grudnia  2022  r.  oraz  do  1,5  tony  w  okresie  od

1 stycznia do 15 kwietnia 2023 r., zaś proponowany asortyment to groszek oraz orzech. Dodał, iż

o dalszych działaniach w sprawie, mieszkańcy będą informowani za pośrednictwem strony interne-

towej Urzędu. W zakresie lokalizacji  schronów na terenie miasta  i  gminy Staszów wyjaśnił,  iż

typowo  wojskowych  schronów  na  naszym  terenie  nie  ma.  Dodał,  iż  jest  szereg  piwnic  pod

budynkami,  które  zostały  wytypowane  i  przedstawione  do  MSWiA.  Obecnie  budynki  te  są

sprawdzane i weryfikowane przez Państwową Straż Pożarną w Staszowie.  W zakresie zamierzeń

względem  budowy  220  boksów  garażowych  na  terenie  Os.  Wschód  w  Staszowie  Burmistrz

wyjaśnił, iż zadanie w najbliższym czasie nie będzie realizowane, z uwagi na ważniejszą kwestię

związaną z budową bloków mieszkalnych na tym terenie.  Dodał,  iż nie wyklucza się realizacji

budowy  garaży  w  późniejszym  okresie.  Na  zapytanie  dotyczące  budowy  miasteczka  ruchu

drogowego  na  terenie  PSP nr  3  w  Staszowie  poinformował,  iż  z  uwagi  na  brak  możliwości

uzyskania dofinansowania na realizację zadania, określenie terminu rozpoczęcia i zakończenia jego

wykonania nie jest obecnie możliwe. 

W kwestii użyczenia obiektu Urzędu dla punktu poboru krwi dodał, iż w dalszym ciągu wyrażają

chęć i wolę współpracy z Regionalnym Centrum Krwiodawstwa i Krwiolecznictwa w Kielcach.

Podziękował mieszkańcom i instytucjom za wsparcie ostatniej akcji pomocy dla 7 – letniej Alicji.

W zakresie remontu schodów przy ul. KEN wyjaśnił, iż całość realizacji zadania zostanie przesu-

nięta na początek przyszłego roku i wątpliwym jest, aby w obecnym czasie wykonawca przystąpił

do ich remontu.  W kwestii prac modernizacyjnych związanych z budową przejść dla pieszych na

ul.  Mickiewicza  w  Staszowie  odpowiedział,  iż  rozpoczęcie  prac  nastąpi  w  dniu  jutrzejszym.

Zadanie  obejmować  będzie  również  zatoki  parkingowe,  w  związku  z  czym  prosi  radnych

o przekazanie informacji mieszkańcom o nie parkowanie pojazdów w tej części osiedla. W temacie

ograniczenia  zużycia  energii  elektrycznej  w  gminie  odpowiedział,  iż  wprowadzone  zostało

ograniczenie oświetlenia ulicznego w porach nocnych na terenie miasta i gminy oraz ograniczenia

związane z ogrzewaniem budynków. 
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W  kwestii zamontowania  progu  ograniczającego  prędkość  pojazdów  mechanicznych  na  ulicy

Niskiej w Staszowie odpowiedział, iż  zostanie przeanalizowana zasadność zgłoszonej interpelacji

z uwagi na to, iż na przedmiotowej ulicy istnieją częściowe chodniki. W zakresie remontu chodnika

przy PSP nr 3 prowadzącego do ul. Kołłątaja i ul. KEN wyjaśnił, iż wielokrotnie informował, że

zadanie będzie realizowane w przyszłym roku w ramach zagospodarowania tego terenu. Następnie

przedłożył informację z działalności za okres od 02.11.2022 r. do 25.11.2022  r.  (w  załączeniu  do

protokołu).

Radny Zdzisław Brzyszcz ponowił zasadność montażu progu zwalniającego na ul. Niskiej oraz

zgłosił kwestię braku uzyskania odpowiedzi pisemnych na ostatnie zgłoszone interpelacje. Wniósł

o poważne podejście do zgłaszanych przez niego problemów.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  Ireneusz  Kwiecjasz zwrócił  się  do  radnego

Zdzisława Brzyszcza o zwięzłe wypowiedzi.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć  poinformował  radnych,  iż  na  zgłoszone

interpelacje odpowiedzi uzyskają w formie pisemnej. 

Radny  Piotr  Kasperkiewicz zwrócił  się  do  radnych  o  ograniczenie  zgłaszanych  interpelacji

z uwagi na szereg inwestycji realizowanych na terenie miasta i gminy Staszów i wydatków z tym

związanych.  Podziękował  za  zrealizowanie  zadania  dotyczącego  budowy  chodnika  przy

ul. Wschodniej w Staszowie.

Radny  Zdzisław  Brzyszcz zwrócił  się  do  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  przemyślenie

swojego zachowania względem jego osoby, z uwagi na to, iż zdaniem radnego utrudnia mu swo-

bodne wypowiedzi podczas sesji.

Na  powyższe  Przewodniczący  Rady Miejskiej  odpowiedział,  iż  jest  to  subiektywne  odczucie

radnego.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Tomasz Klimek  poinformował o pismach,

jakie w ostatnim czasie wpłynęły do Rady Miejskiej w Staszowie:

-  pismo  znak:FN.3026.730.2022.I  z  dnia  15.11.2022  r.  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów

przedkładające projekt budżetu Miasta i Gminy Staszów na 2023 rok.

-   pismo  znak:FN.3026.731.2022.I  z  dnia  15.11.2022  r.  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów

przedkładające projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy na lata 2023 – 2037.

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Ad. 6

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział 

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 
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Na tym protokół zakończono. 

Czas trwania sesji od godz: 12:10 do godz: 14:50.

                                                                                                        Przewodniczący

Protokolant: Rady Miejskiej w Staszowie

      ( - ) Ireneusz Kwiecjasz

Aldona Janicka      
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